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 شركت انشرق انعربٍ نلاضتثًاراث انعقارَت

 شركت يطاهًت عايت يذذودة

 انًردهُت انًختصرة انًىدذة )غُر يذققت( انقىائى انًانُت

2020 أَهىل 30  
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 كت انشرق انعربٍ نلاضتثًاراث انعقارَت شر

 شركت يطاهًت عايت يذذودة

 

 ـــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــ

 

 

 

 

 طفذـخ 

  

 2 اٌّب١ٌخ اٌّشد١ٍخ اٌّخزظشح اٌّٛدذح  اٌمٛائُ ِشاجؼخ دٛي رمش٠ش -

  

 3 اٌّٛدذح  خاٌّشوض اٌّبٌٟ اٌّشد١ٍ لبئّخ -

  

 4 اٌّٛدذح  اٌذخً اٌّشد١ٍخ لبئّخ -

  

 5 اٌّٛدذح  اٌشبًِ اٌّشد١ٍخ اٌذخً لبئّخ -

  

 6 خ اٌّٛدذح اٌٍّى١خ اٌّشد١ٍاٌزغ١شاد فٟ دمٛق  لبئّخ -

  

 7 اٌزذفمبد إٌمذ٠خ اٌّشد١ٍخ اٌّٛدذح  لبئّخ -

  

 11 – 8  ٛدذحاٌّ اٌّخزظشحاٌّب١ٌخ اٌّشد١ٍخ  اٌمٛائُإ٠ؼبدبد دٛي  -





 

3 

 

 ركت انشرق انعربٍ نلاضتثًاراث انعقارَتش

 شركت يطاهًت عايت يذذودة

 2020أَهىل  30ة كًا فٍ ًىدذانًركس انًانٍ انًردهُت ان قائًت
 

 )بانذَُار الأردٍَ(

 ـــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــ
 

 

 2121 يأ٠ٍٛ 31  

 )غ١ش ِذلمخ( 

  2119وبْٔٛ الأٚي  31

 )ِذلمخ(

    انًىجىداث

    انًىجىداث غُر انًتذاونت 

 8,253,314  7,581,354   ػمبس٠خ فٟ أساػٟ اعزضّبساد 

 1,395,212  1,395,212   ِشبس٠غ رذذ اٌزط٠ٛش

 1  1   ِّزٍىبد ِٚؼذاد  

 11,244,459  11,228,263   رُِ جٙبد راد ػلالخ ِذ٠ٕخ

 51,631  45,169   ص١ٍِخ بداعزضّبس فٟ ششو

 1,144,716  921,556   ِٛجٛداد ِب١ٌخ ثبٌم١ّخ اٌؼبدٌخ ِٓ خلاي لبئّخ اٌذخً اٌشبًِ

 21,989,322  21,171,555   يجًىع انًىجىداث غُر انًتذاونت 
    

    انًىجىداث انًتذاونت

 9,255,954  9,515,954   أساػٟ ِؼذح ٌٍج١غ 

 317,174  312,289   ُِ ٚأسطذح ِذ٠ٕخ أخشٜر

 1,661,259  1,552,946   ِٛجٛداد ِب١ٌخ ثبٌم١ّخ اٌؼبدٌخ ِٓ خلاي لبئّخ اٌذخً

 ـ        281,111   ش١ىبد ثشعُ اٌزذظ١ً 

 24,111  565,196   إٌمذ ِٚب فٟ دىّٗ 

 11,248,497  12,216,385   يجًىع انًىجىداث انًتذاونت

 3232373819  3233863940   ىداثيجًىع انًىج
    

    دقىق انًهكُت وانًطهىباث

    دقىق انًهكُت

 9,996,182  9,996,182   سأط اٌّبي اٌّظشح ٚاٌّىززت ثٗ ٚاٌّذفٛع

 2,397,733  2,397,733   ػلاٚح إطذاس

 4,237,111  4,237,111   ججبسٞ إ ادز١بؽٟ

 8,341,577  8,341,577   اخز١بسٞ ادز١بؽٟ

 (773,718) ( 897,868)  اٌزغ١ش اٌّزشاوُ فٟ اٌم١ّخ اٌؼبدٌخ ٌٍّٛجٛداد اٌّب١ٌخ 

 (81,292) 227,128   أسثبح )خغبئش( ِشدٍخ

 24,116,492  24,311,662   يطاهًٍ انشركتصافٍ دقىق 

 68,531  91,619   دمٛق غ١ش اٌّغ١طش٠ٓ

 24,185,123  24,392,281   يجًىع دقىق انًهكُت
    

    انًطهىباث

    انًطهىباث غُر انًتذاونت 

 387,111  387,111   أسثبح ِؤجٍخ 

 5,571,862  5,475,998   رُِ جٙبد راد ػلالخ دائٕخ 

 1,182,225  912,835   رغ١ٙلاد إئزّب١ٔخ ؽ٠ٍٛخ الأجً

 7,141,198  6,775,844   يجًىع انًطهىباث غُر انًتذاونت 
    

    انًطهىباث انًتذاونت

 131,111  251,111   رغ١ٙلاد إئزّب١ٔخ لظ١شح الأجً 

 882,698  968,815   رُِ ٚأسطذح دائٕخ أخشٜ 

 1,112,698  1,218,815   يجًىع انًطهىباث انًتذاونت

 8,152,796  7,994,659   يجًىع انًطهىباث

 3232373819  3233863940   يجًىع دقىق انًهكُت وانًطهىباث 
 
 

 

 
 

 

 

 
 

 

 

 

 اٌّب١ٌخ اٌّشد١ٍخ اٌّخزظشح اٌّٛدذح ٚرمشأ ِغ رمش٠ش اٌّشاجؼخ اٌّشفك" اٌمٛائُ( رشىً جضءاً ِٓ ٘زٖ 5( إٌٝ سلُ )1"إْ الإ٠ؼبدبد اٌّشفمخ ِٓ سلُ )
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 شركت انشرق انعربٍ نلاضتثًاراث انعقارَت

 شركت يطاهًت عايت يذذودة

 )غُر يذققت( 2020أَهىل  30فٍ ة نهتطعت أشهر انًُتهُت انًىدذ تانًردهُ انذخم قائًت

 

 )بانذَُار الأردٍَ(

 ــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــ
  

 

 ٌٍزغؼخ أشٙش إٌّز١ٙخ فٟ ٌٍضلاصخ أشٙش إٌّز١ٙخ فٟ 

 أ٠ٍٛي 31 

 2121 

 أ٠ٍٛي 31

 2119 

 أ٠ٍٛي 31

 2121 

 أ٠ٍٛي 31

 2119 

     

 2,976,111  1,291,321  2,526,111  151,111  إ٠شاداد ث١غ أساػٟ

 (2,257,533) (714,791) (2,194,391) (115,869) رىٍفخ ث١غ أساػٟ

 7183477  5853530  4313620  443131   يجًم انربخ

 (314,361) (118,313) (85,951) 8,885  فشٚلبد رم١١ُ ِٛجٛداد ِب١ٌخ ثبٌم١ّخ اٌؼبدٌخ ِٓ خلاي لبئّخ اٌذخً 

 13,183  (1,481) 15,155  (439) دظخ اٌششوخ ِٓ ٔزبئج أػّبي اٌششوبد اٌض١ٍِخ

 (95,434) (111,144) (39,621) (41,947) ِظبس٠ع إداس٠خ

 (89,611) (81,619) (31,716) (25,476) ِظبس٠ع ر٠ًّٛ

 (15,416) (15,935) (5,843) (7,236) طبفٟ ِظبس٠ع أخشٜ

 2163848  2783149  2843545  (213082) نهفترة)انخطارة( انربخ 

     

     وَعىد إنً:

 363,116  318,321  413,117  (8,152) ِغبّٟ٘ اٌششوخ 

 (146,158) (31,171) (128,462) (12,931) دمٛق غ١ش اٌّغ١طش٠ٓ

 (213082)  2843545  2783149  2163848 

     

     

     

 0.036  0.031  0.041  (0.001) انفترة )خطارة( الأضاضُت وانًخفضت يٍ ربخ دصت انطهى 

 
 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 
 

 

 

 

 

 

 

 

 

 اٌّب١ٌخ اٌّشد١ٍخ اٌّخزظشح اٌّٛدذح ٚرمشأ ِغ رمش٠ش اٌّشاجؼخ اٌّشفك" اٌمٛائُ( رشىً جضءاً ِٓ ٘زٖ 5ُ )( إٌٝ سل1"إْ الإ٠ؼبدبد اٌّشفمخ ِٓ سلُ )
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 شركت انشرق انعربٍ نلاضتثًاراث انعقارَت   

 شركت يطاهًت عايت يذذودة

 )غُر يذققت( 2020أَهىل  30انذخم انشايم انًردهُت انًىدذة نهتطعت أشهر انًُتهُت فٍ  قائًت

 

 ذَُار الأردٍَ()بان
 

 ــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــ
 

 ز١ٙخ فٌٍٟزغؼخ أشٙش إٌّ ٌٍضلاصخ أشٙش إٌّز١ٙخ فٟ 

 أ٠ٍٛي 31 

   2121 

 أ٠ٍٛي 31

   2119 

 أ٠ٍٛي 31

   2121 

 أ٠ٍٛي 31

   2119 

     

 216,848  278,149  284,545  (21,182) اٌفزشح )خغبسح( سثخ 

     بُىد انذخم انشايم الأخري:

 (151,293) (124,151) (59,558) (51,646) اٌزغ١ش فٟ اٌم١ّخ اٌؼبدٌخ ٌٍّٛجٛداد اٌّب١ٌخ ِٓ خلاي لبئّخ اٌذخً اٌشبًِ 

 663555  1533999  2243987  (723728) انربخ وانذخم انشايم نهفترة

     

     

     

     

     إجًانٍ انذخم انشايم َعىد إنً:

 212,713  184,171  353,449  (59,798) ِغبّٟ٘ اٌششوخ

 (146,158) (31,171) (128,462) (12,931) دمٛق غ١ش اٌّغ١طش٠ٓ

 (723728)  2243987  1533999  663555 

 

 

  

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 
 اٌّب١ٌخ اٌّشد١ٍخ اٌّخزظشح اٌّٛدذح ٚرمشأ ِغ رمش٠ش اٌّشاجؼخ اٌّشفك" اٌمٛائُ( رشىً جضءاً ِٓ ٘زٖ 5( إٌٝ سلُ )1"إْ الإ٠ؼبدبد اٌّشفمخ ِٓ سلُ )
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 شركت انشرق انعربٍ نلاضتثًاراث انعقارَت

 ذذودةشركت يطاهًت عايت ي

 )غُر يذققت( 2020أَهىل  30 فٍ انًهكُت انًردهُت انًىدذة نهتطعت أشهر انًُتهُتانتغُراث فٍ دقىق  قائًت
 

 )بانذَُار الأردٍَ(

 ـــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــ

 

 

 

 

 

 

 

 

 
 اٌّب١ٌخ اٌّشد١ٍخ اٌّخزظشح اٌّٛدذح ٚرمشأ ِغ رمش٠ش اٌّشاجؼخ اٌّشفك" اٌمٛائُ( رشىً جضءاً ِٓ ٘زٖ 5( إٌٝ سلُ )1"إْ الإ٠ؼبدبد اٌّشفمخ ِٓ سلُ )

  دقىق دقىق صافٍ  أرباح  انتغُر انًتراكى فٍ  ادتُاطُــاث علاوة رأش انًال 

 انًجًىع غُر انًطُطرٍَ يطاهًٍ انشركت ردهتي انقًُت انعادنت ختُارٌا إجبارٌ إصذار انًذفىع 

          

 2431853023  683531  2431163492  (813292) (7733718) 833403577  432373110  233973733  939963082 1/1/2020انرصُذ كًا فٍ 

 533259  53,259  ـ ـ       ـ        - - - - دمٛق غ١ش اٌّغ١طش٠ٓ 

 1533999  (31,171) 1843170  318,321  (124,151) - - - - ٟ اٌذخً اٌشبًِ ٌٍفزشحإجّبٌ

 2433923281  913619  2433003662  2273028  (8973868) 833403577  432373110  233973733  939963082  30/9/2020انرصُذ كًا فٍ 

          

 2434723099  4893341  2339823758  (3093923) (6533418) 833403577  432113707  233973733  939963082  1/1/2019انرصُذ كًا فٍ 

 (2783954) (278,954) ـ ـ       ـ        ـ ـ ـ ـ دمٛق غ١ش اٌّغ١طش٠ٓ 

 663555  (146,158) 2123713  363,116  (151,293) ـ ـ ـ ـ إجّبٌٟ اٌذخً اٌشبًِ ٌٍفزشح

 2432593700  643229  2431953471  533083  (8033711) 833403577  432113707  233973733  939963082  30/9/2019انرصُذ كًا فٍ 
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 شركت انشرق انعربٍ نلاضتثًاراث انعقارَت

 شركت يطاهًت عايت يذذودة

 )غُر يذققت( 2020أَهىل  30انًىدذة نهتطعت أشهر انًُتهُت فٍ  انتذفقاث انُقذَت قائًت
 

 )بانذَُار الأردٍَ(
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 أ٠ٍٛي 31 

2121 

 أ٠ٍٛي 31

2119 

   الأَشطت انتشغُهُت

 216,848  278,149  سثخ اٌفزشح

 314,361  118,313  ذخً فشٚلبد رم١١ُ ِٛجٛداد ِب١ٌخ ثبٌم١ّخ اٌؼبدٌخ ِٓ خلاي لبئّخ اٌ

 (13,183) 1,481  دظخ اٌششوخ ِٓ ٔزبئج أػّبي ششوبد ص١ٍِخ

 ( 718,477) (585,531) ث١غ أساػٟ أسثبح 

   

   انتغُر فٍ رأش انًال انعايم

 (4,369) (261,111) أساػٟ ِؼذح ٌٍج١غ

 ـ        (281,111) ش١ىبد ثشعُ اٌزذظ١ً 

 11,576  4,885  رُِ ٚأسطذح ِذ٠ٕخ أخشٜ

 (2,317,649) 86,117  رُِ ٚأسطذح دائٕخ أخشٜ

 (2,511,893) (646,586) صافٍ انتذفقاث انُقذَت انًطتخذيت فٍ الأَشطت انتشغُهُت 

   

   الأَشطت الإضتثًارَت

 2,893,538  1,257,491   ػمبس٠خ اعزضّبساد

   

   الأَشطت انتًىَهُت

 (41,172) (49,391) رغ١ٙلاد ثٕى١خ

 (331,869) (21,428) رُِ جٙبد راد ػلالخ 

 (373,141) (69,818) صافٍ انتذفقاث انُقذَت انًطتخذيت فٍ الأَشطت انتًىَهُت

   

 18,614  541,186  ويا فٍ دكًه انتغُر فٍ انُقذ

 39,375  24,111  اٌغٕخفٟ ثذا٠خ  ِٚب فٟ دىّٗ إٌمذ

 573979  5653196  انفترةفٍ َهاَت  ويا فٍ دكًه انُقذ

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 
 
 

 

 اٌّب١ٌخ اٌّشد١ٍخ اٌّخزظشح اٌّٛدذح ٚرمشأ ِغ رمش٠ش اٌّشاجؼخ اٌّشفك" اٌمٛائُ( رشىً جضءاً ِٓ ٘زٖ 5( إٌٝ سلُ )1"إْ الإ٠ؼبدبد اٌّشفمخ ِٓ سلُ )
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 شركت انشرق انعربٍ نلاضتثًاراث انعقارَت

 شركت يطاهًت عايت يذذودة

 انًختصرة انًىدذة  ًردهُتانًانُت ان انقىائىإَضاداث دىل 

 2020أَهىل  30

 

  )بانذَُار الأردٍَ( 

 ــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــ

 

 .    عـــاو  1

، ٚعةجٍذ رذةذ 1995دض٠ةشاْ  7ثزةبس٠خ   وششوخ راد ِغؤ١ٌٚخ ِذذٚدحشـركت انشـرق انعـربٍ نلاضتثًاراث انعقارَت ر عغـذ 

رذ٠ٛةً  2113رشةش٠ٓ اٌضةبٟٔ  23( ٘زا ٚلذ لشسد ا١ٌٙئخ اٌؼبِخ ٌٍششوخ فٟ اجزّبػٙةب غ١ةش اٌؼةبدٞ اٌةزٞ ػمةذ ثزةبس٠خ 4124سلُ )

ٚعةةجٍذ فةةٟ عةةجً اٌشةةشوبد  2114شةةجبؽ  16وخ ِغةةبّ٘خ ػبِةةخ ٚلةةذ رةةُ اعةةزىّبي إجةةشاءاد اٌزذ٠ٛةةً ثزةةبس٠خ اٌشةةشوخ إٌةةٝ شةةش

ِٚةٓ أ٘ةُ غب٠برٙةب اٌم١ةبَ ثىبفةخ أشةىبي  . إْ ِشوض رغج١ً اٌششوخ ٘ٛ اٌٍّّىخ الأسد١ٔةخ اٌٙبشة١ّخ.(348اٌّغبّ٘خ اٌؼبِخ رذذ سلُ )

 ٚغب٠برٗ ٚاعزخذاِبرٗ ػّٓ اٌمٛا١ٔٓ ٚالأٔظّخ اٌّشػ١خ. ٚٔشبؽبد الاعزضّبس اٌؼمبسٞ ػٍٝ اخزلاف أٔٛاػٗ ِٚجبلارٗ
  

 الأسدْ. –إْ أعُٙ اٌششوخ ِذسجخ فٟ ثٛسطخ ػّبْ ٌلأٚساق اٌّب١ٌخ 

 

رطةة٠ٛش اٌؼمةةبساد ٌشةةشوخ  اٌّٛدةةذح اٌّب١ٌةةخ اٌّشد١ٍةةخ اٌمةةٛائُاٌّب١ٌةةخ اٌّشد١ٍةةخ اٌّخزظةةشح اٌّٛدةةذح اٌّشفمةةخ ِةةغ  اٌمةةٛائ٠ُةةزُ رٛد١ةةذ 

 %( ِٓ سأعّبي اٌششوخ.69.55زٍه ِب ٔغجزٗ )اٌّغبّ٘خ اٌؼبِخ اٌزٟ رّ

 

اٌّب١ٌةةةخ اٌّشد١ٍةةةخ اٌّخزظةةةشح اٌّٛدةةةذح اٌّشفمةةةخ ِةةةٓ لجةةةً ِجٍةةةظ إداسح اٌشةةةشوخ فةةةٟ جٍغةةةزٗ إٌّؼمةةةذح ثزةةةبس٠خ                         اٌمةةةٛائُرةةةُ إلةةةشاس 

 .2121رشش٠ٓ الأٚي  19

 

 

 يهخص لأهى انطُاضاث انًذاضبُت.     2
 

   انًردهُت انًختصرة انًانُت ائىانقىأضص إعذاد          
 

بٌزمةبس٠ش اٌّب١ٌةخ اٌخةبص ث( 34اٌّب١ٌةخ اٌّشد١ٍةخ اٌّخزظةشح اٌّٛدةذح اٌّشفمةخ ٚفمةب ٌّؼ١ةبس اٌّذبعةجخ اٌةذٌٟٚ سلةُ ) اٌمٛائُرُ إػذاد 

 اٌّشد١ٍخ.
 

ٛجةٛداد اٌّب١ٌةخ اٌزةٟ رظٙةش ثبٌم١ّةخ اٌّب١ٌخ اٌّشد١ٍخ اٌّخزظشح اٌّٛدةذح ٚفمةبً ٌّجةذأ اٌزىٍفةخ اٌزبس٠خ١ةخ ثبعةزضٕبء اٌّ اٌمٛائُرُ إػذاد 

 اٌؼبدٌخ. 
 

 اٌّب١ٌخ اٌّشد١ٍخ اٌّخزظشح اٌّٛدذح ٚاٌزٞ ٠ّضً اٌؼٍّخ اٌشئ١غ١خ ٌٍششوخ. اٌمٛائُاْ اٌذ٠ٕبس الأسدٟٔ ٘ٛ ػٍّخ اظٙبس 
 

عزضٕبء اٌّؼةب١٠ش ٚاٌزؼةذ٠لاد ، ثئاٌغبثمخ غٕخِزّبصٍخ ِغ اٌغ١بعبد اٌزٟ رُ ارجبػٙب فٟ اٌ ٌٍفزشح اٌذب١ٌخإْ اٌغ١بعبد اٌّذبعج١خ اٌّزجؼخ 

 اٌجذ٠ذح اٌزٟ اطجذذ ٚاججخ اٌزطج١ك إػزجبساً ِٓ ثذا٠خ اٌغٕخ اٌّب١ٌخ اٌذب١ٌخ.
 

إْ اٌمٛائُ اٌّب١ٌخ اٌّشد١ٍخ اٌّخزظشح اٌّٛدذح لا رزؼّٓ وبفخ اٌّؼٍِٛبد ٚالإ٠ؼبدبد اٌّطٍٛثخ ٌٍمٛائُ اٌّب١ٌخ اٌغ٠ٕٛخ ٚاٌّؼذح 

،  وّب أْ ٔزبئج 2119وبْٔٛ الأٚي  ١ٌٚ31خ ٠ٚجت أْ رمشأ ِغ اٌزمش٠ش اٌغٕٛٞ ٌٍششوخ وّب فٟ ٚفمب ٌّؼب١٠ش اٌزمبس٠ش اٌّب١ٌخ اٌذ

 الأػّبي اٌّشد١ٍخ لا رّضً ثبٌؼشٚسح ِؤششاً ػٓ إٌزبئج اٌغ٠ٕٛخ اٌّزٛلؼخ. 

 

 أضص تىدُذ انقىائى انًانُت انًىدذة

ب اٌزبثؼةخ اٌخبػةؼخ ٌغة١طشرٙب، ٚرزذمةك اٌغة١طشح ػٕةذِب ٠ىةْٛ رزؼّٓ اٌمٛائُ اٌّب١ٌخ اٌّٛدذح اٌمٛائُ اٌّب١ٌةخ ٌٍشةشوخ الأَ ٚشةشوبرٙ

ٌٍششوخ الأَ دمٛق فٟ اٌؼٛائذ اٌّزغ١شح إٌبرجخ ػٓ إسرجبؽٙب ثبٌششوخ اٌّغزضّش ف١ٙب ٌٚذ٠ٙب اٌمذسح ػٍٝ اٌز ص١ش ػٍٝ ٘زٖ اٌؼٛائذ ِةٓ 

 زضّش ف١ٙب فمؾ ػٕذِب ٠زذمك ِب ٠ٍٟ: خلاي لذسرٙب ػٍٝ اٌغ١طشح ػٍٝ اٌششوخ اٌّغزضّش ف١ٙب، ٚرزُ اٌغ١طشح ػٍٝ اٌششوخ اٌّغ
 

 

ع١طشح اٌششوخ الأَ ػٍٝ اٌششوخ اٌّغزضّش ف١ٙب )اٌذمٛق اٌمبئّخ اٌزٟ رّٕخ اٌششوخ الأَ اٌمذسح ػٍٝ رٛج١ٗ إٌشةبؽبد راد اٌظةٍخ  -

 ٌٍششوخ اٌّغزضّش ف١ٙب(.
 

 ّش ف١ٙب.رؼشع اٌششوخ الأَ أٚ دمٛلٙب ٌٍؼٛائذ اٌّزغ١شح إٌبرجخ ػٓ إسرجبؽٙب ثبٌششوخ اٌّغزض -
 

 اٌمذسح ػٍٝ ِّبسعخ اٌغ١طشح ػٍٝ اٌششوخ اٌّغزضّش ف١ٙب ٚاٌز ص١ش ػٍٝ ػٛائذ٘ب. -
 

ؼخ ٠زُ إػذاد اٌمٛائُ اٌّب١ٌخ ٌٍششوبد اٌزبثؼخ وّب فٟ ٔفظ ربس٠خ اٌمٛائُ اٌّب١ٌخ ٌٍششوخ الأَ ٚثئعزخذاَ ٔفظ اٌغ١بعبد اٌّذبعج١خ اٌّزج

غ ع١بعبد ِذبعج١خ رخزٍةع ػةٓ رٍةه اٌّزجؼةخ فةٟ اٌشةشوخ الأَ ف١ةزُ اجةشاء اٌزؼةذ٠لاد ارا وبٔذ اٌششوبد اٌزبثؼخ رزج .فٟ اٌششوخ الأَ

 اٌلاصِخ ػٍٝ اٌمٛائُ اٌّب١ٌخ ٌٍششوبد اٌزبثؼخ ٌززطبثك ِغ اٌغ١بعبد اٌّذبعج١خ اٌّزجؼخ فٟ اٌششوخ الأَ.



 شركت انشرق انعربٍ نلاضتثًاراث انعقارَت انًطاهًت انعايت  

 انًختصرة انًىدذة )غُر يذققت( دىل انقىائى انًانُت انًردهُت إَضاداث 

 2020 أَهىل 30
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 ف١ةٗ فؼ١ٍةبً أزمةبي عة١طشح اٌشةشوخ ٠ةزُزةبس٠خ اٌةزٞ اٌششوبد اٌزبثؼخ فٟ لبئّخ اٌذخً اٌّٛدذح ِٓ ربس٠خ رٍّىٙب ٚ٘ٛ اٌ أػّبي٠زُ رٛد١ذ ٔزبئج 

فمةذ رزُ اٌزخٍض ِٕٙب فٟ لبئّخ اٌذخً اٌّٛدذح دزٝ اٌزةبس٠خ اٌةزٞ ٠اٌششوبد اٌزبثؼخ اٌزٟ  أػّبي٠زُ رٛد١ذ ٔزبئج  .ػٍٝ اٌششوبد اٌزبثؼخ الأَ

 اٌششوخ ف١ٗ اٌغ١طشح ػٍٝ اٌششوبد اٌزبثؼخ.
 

 ٌٍّّٛن ِٓ لجً اٌششوخ فٟ دمٛق اٌٍّى١خ فٟ اٌششوبد اٌزبثؼخ.رّضً دمٛق غ١ش اٌّغ١طش٠ٓ رٌه اٌجضء غ١ش ا
 

 :اٌّب١ٌخ ِغ اٌمٛائُ اٌّب١ٌخ ٌٍششوخ الأَ لٛائّٙبرُ رٛد١ذ  ٟٚف١ّب ٠ٍٟ ػشع ٌٍششوبد اٌزبثؼخ اٌز
 

 

 إضى انشركت انتابعت

 َطبت 

 انًهكُت

 طبُعت 

 انُشاط 

 

 ًال انرأش 
    

 11,111 إعزضّبسػمبسٞ %51 دح اٌّغؤ١ٌٚخاٌششوخ اٌف١ٕخ ٌٍّٕزٛجبد اٌخشعب١ٔخ ِذذٚ

 11,111 إعزضّبسػمبسٞ %74 ششوخ اٌٍّذك ٌنعزضّبساد اٌؼمبس٠خ ِذذٚدح اٌّغؤ١ٌٚخ

 11,111 إعزضّبسػمبسٞ %58 ششوخ داسح ػّبْ ٌٍّشبس٠غ الإعىب١ٔخ ِذذٚدح اٌّغؤ١ٌٚخ

 11,111 ٞإعزضّبسػمبس %61 ششوخ ٔٛساٌششق ٌنعزضّبساد اٌؼمبس٠خ ِذذٚدح اٌّغؤ١ٌٚخ

 11,111 إعزضّبسػمبسٞ %111 ششوخ دغ١ٍ١ت ٌنعزضّبساد اٌؼمبس٠خ ِذذٚدح اٌّغؤ١ٌٚخ

 11,111 إعزضّبسػمبسٞ %111 ششوخ أعشاس ٌنعزضّبساد اٌؼمبس٠خ ِذذٚدح اٌّغؤ١ٌٚخ

 11,111 إعزضّبسػمبسٞ %51     ششوخ الإفظبح ٌلاعزضّبساد اٌؼمبس٠خ ِذذٚدح اٌّغؤ١ٌٚخ

 
 د اٌّزوٛسح أػلاٖ ِغجٍخ ٚرّبسط أػّبٌٙب داخً اٌٍّّىخ الأسد١ٔخ اٌٙبش١ّخ.إْ ج١ّغ اٌششوب

 

 اضتخذاو انتقذَراث

اٌّب١ٌةةخ اٌّشد١ٍةةخ اٌّخزظةةشح اٌّٛدةةذح ٚرطج١ةةك اٌغ١بعةةبد اٌّذبعةةج١خ ٠زطٍةةت ِةةٓ اداسح اٌشةةشوخ اٌم١ةةبَ ثةةجؼغ اٌزمةةذ٠شاد  اٌمةةٛائُإْ اػةةذاد 

د١ٍخ اٌّخزظشح اٌّٛدذح ٚالإ٠ؼبدبد اٌّشفمخ ثٙب، اْ رٍه اٌزمذ٠شاد رغزٕذ ػٍٝ فشػ١بد اٌّب١ٌخ اٌّش اٌمٛائُٚالإجزٙبداد اٌزٟ رؤصش ػٍٝ 

 رخؼغ ٌذسجبد ِزفبٚرخ ِٓ اٌذلخ ٚاٌز١مٓ، ٚػ١ٍٗ فئْ إٌزبئج اٌفؼ١ٍخ فٟ اٌّغزمجً لذ رخزٍع ػٓ رمذ٠شاد الاداسح ٔز١جةخ اٌزغ١ةش فةٟ أٚػةبع

 ٚظشٚف اٌفشػ١بد اٌزٟ اعزٕذد ػ١ٍٙب رٍه اٌزمذ٠شاد. 
 

 اٌّب١ٌخ اٌّشد١ٍخ اٌّخزظشح اٌّٛدذح: اٌمٛائُٚف١ّب ٠ٍٟ أُ٘ اٌزمذ٠شاد اٌزٟ رُ اعزخذاِٙب فٟ اػذاد 
 
ادزغةبة الاعةزٙلاوبد اٌغة٠ٕٛخ اػزّةبداً ػٍةٝ  رمَٛ الاداسح ثئػةبدح رمةذ٠ش الاػّةبس الأزبج١ةخ ٌلاطةٛي اٌٍّّٛعةخ ثشةىً دٚسٞ ٌغب٠ةبد -

اٌةذخً  لبئّةخلأزبج١خ اٌّزٛلؼخ فٟ اٌّغزمجً، ٠ٚزُ اخز خغبسح اٌزذٟٔ )اْ ٚجذد( فٟ اٌذبٌخ اٌؼبِخ ٌزٍه الاطٛي ٚرمذ٠شاد الاػّبس ا

 .حاٌّٛدذ خاٌّشد١ٍ

 

( د١ش رزطٍت ٘ةزٖ اٌؼ١ٍّةخ 9) سلُ رمَٛ إداسح اٌششوخ ثزمذ٠ش ل١ّخ خغبئش رذٟٔ اٌّٛجٛداد اٌّب١ٌخ ٚفمبَ ٌّؼ١بس اٌزمبس٠ش اٌّب١ٌخ اٌذٌٟٚ -

٠شاد ػٕةةذ إدزغةةبة اٌزةةذفمبد إٌمذ٠ةةخ اٌّغةةزمج١ٍخ ٚلةة١ُ اٌؼةةّبٔبد ٚٔغةةت اٌزؼضةةش ٚأسطةةذح إعةةزخذاَ اٌؼذ٠ةةذ ِةةٓ اٌفشػةة١بد ٚاٌزمةةذ

 اٌّٛجٛداد اٌّب١ٌخ ػٕذ اٌزؼضش ٚرذذ٠ذ ف١ّب ارا وبْ ٕ٘بن ص٠بدح فٟ دسجخ اٌّخبؽش الائزّب١ٔخ ٌٍّٛجٛداد اٌّب١ٌخ.

 

 
 انىضع انضرَبٍ    .  3

 .2114رُ رغ٠ٛخ اٌٛػغ اٌؼش٠جٟ ٌٍششوخ دزٝ ٔٙب٠خ ػبَ  -

 ٌُٚ ٠ظذس لشاس٘ب إٌٙبئٟ ثؼذ. 2115لبِذ دائشح ػش٠جخ اٌذخً ثّشاجؼخ عجلاد اٌششوخ ٌؼبَ  -

ٌُٚ رمُ دائشح ػش٠جخ اٌذخً  2119ٚ  2118، 2117، 2116رُ رمذ٠ُ وشٛف اٌزمذ٠ش اٌزارٟ ػٓ ٔزبئج أػّبي اٌششوخ ٌلأػٛاَ  -

 ثّشاجؼخ عجلاد اٌششوخ.  

 2121أ٠ٍٛي  31أشٙش إٌّز١ٙخ فٟ  ٌٍزغؼخخ اٌٛؽ١ٕخ ػٓ ٔزبئج أػّبي اٌششوخ ادزغبة ِخظض ػش٠جخ اٌذخً ٚاٌّغبٌُّ٘ ٠زُ  -

 ثغجت ص٠بدح اٌّظشٚفبد ػٓ الإ٠شاداد اٌخبػؼخ ٌٍؼش٠جخ.

 



 شركت انشرق انعربٍ نلاضتثًاراث انعقارَت انًطاهًت انعايت  

 انًختصرة انًىدذة )غُر يذققت( دىل انقىائى انًانُت انًردهُت إَضاداث 

 2020 أَهىل 30

11 

 

 نلأدواث انًانُت انقًُت انعادنت.     4
 

الأدٚاد اٌّب١ٌةخ إِةب لظة١شح  إْ اٌم١ّخ اٌؼبدٌخ ٌٍّٛجٛداد ٚاٌّطٍٛثبد اٌّب١ٌخ لا رخزٍع جٛ٘ش٠بً ػٓ ل١ّزٙب اٌذفزش٠خ د١ش أْ ِؼظُ

 الأجً ثطج١ؼزٙب أٚ ٠زُ إػبدح رغؼ١ش٘ب ثبعزّشاس.
 

 رغزخذَ اٌششوخ اٌزشر١ت اٌزبٌٟ ٌغب٠بد رذذ٠ذ اٌم١ّخ اٌؼبدٌخ ٌلأدٚاد اٌّب١ٌخ:
 

 اٌّغزٜٛ الأٚي: الأعؼبس اٌغٛل١خ اٌّؼٍٕخ فٟ الأعٛاق إٌشطخ ٌٕفظ الأدٚاد اٌّب١ٌخ.
 

ُ رؼزّةذ ػٍةٝ ِةذخلاد رةؤصش ػٍةٝ اٌم١ّةخ اٌؼبدٌةخ ٠ّٚىةٓ ِلادظزٙةب ثشةىً ِجبشةش أٚ غ١ةش ِجبشةش فةٟ اٌّغزٜٛ اٌضبٟٔ: أعب١ٌت رم١ة١

 اٌغٛق.
 

 اٌّغزٜٛ اٌضبٌش: أعب١ٌت رم١١ُ رؼزّذ ػٍٝ ِذخلاد رؤصش ػٍٝ اٌم١ّخ اٌؼبدٌخ ٌٚىٓ لا ٠ّىٓ ِلادظزٙب فٟ اٌغٛق.
 

 

 2020أَهىل  30

 انًطتىي 

 الأول

 انًطتىي 

 انثاٍَ

 انًطتىي 

 انًجًىع ثانثان

     

 135523946  - - 1,552,946  ِٛجٛداد ِب١ٌخ ثبٌم١ّخ اٌؼبدٌخ ِٓ خلاي لبئّخ اٌذخً

 9203556  - - 921,556  ِٛجٛداد ِب١ٌخ ثبٌم١ّخ اٌؼبدٌخ ِٓ خلاي لبئّخ اٌذخً اٌشبًِ 

  234733502 - -  234733502 
 

 

 2019كاَىٌ الاول  31

 انًطتىي 

 الأول

 انًطتىي 

 انثاٍَ

 انًطتىي 

 انًجًىع انثانث

     

 136613259  - - 1,661,259  ِٛجٛداد ِب١ٌخ ثبٌم١ّخ اٌؼبدٌخ ِٓ خلاي لبئّخ اٌذخً

 130443706  - - 1,144,716  ِٛجٛداد ِب١ٌخ ثبٌم١ّخ اٌؼبدٌخ ِٓ خلاي لبئّخ اٌذخً اٌشبًِ 

  237053965 - -  237053965 
 

 

 

 

 

 

 

 

 (19-ًطتجذ )كىفُذ.     أثر جائذت كىروَا ان 5

فةٟ دةذٚس أصِةخ إلزظةبد٠خ ػب١ٌّةخ ٚرؼطةً اٌؼذ٠ةذ ِةٓ  2121( فةٟ ثذا٠ةخ ػةبَ 19-رغجت رفشةٟ ف١ةشٚط وٛسٚٔةب اٌّغةزجذ )وٛف١ةذ

اٌششوبد ٚالأٔشطخ الإلزظبد٠خ، الأِش اٌزٞ ِٓ شة ٔٗ اٌزة ص١ش عةٍجبً ػٍةٝ اٌّشوةض اٌّةبٌٟ اٌّٛدةذ ٌٍشةشوخ ٚٔزةبئج أػّبٌٙةب ٚرةذفمبرٙب 

، ٚٔظشاً لأْ اٌٛػغ ِزغ١ش ٚعش٠غ اٌزطٛس، رشٜ إداسح اٌششوخ أٔٗ ِٓ اٌظؼت رذذ٠ذ الأصةش اٌّذزّةً ٌٙةزا اٌزفشةٟ  إٌمذ٠خ اٌّٛدذح

 ػٍٝ اٌمٛائُ اٌّب١ٌخ اٌّشد١ٍخ اٌّٛدذح ٌٍششوخ فٟ ٘زٖ اٌّشدٍخ.  
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Arab East for Real Estate Investments 
Public Shareholding Company 

Interim consolidated statement of financial position as at 30 September 2020 
 

(In Jordanian Dinar) 

_____________________________________________________________________________________________________ 

  

 
 

 30 September 2020 
(Unaudited) 

31 December 2019 
(Audited) 

Assets    
Non – Current Assets    
Investment properties in lands  7,581,354 8,253,314 
Projects under development   1,395,212 1,395,212 
Property and equipment  1 1 
Amounts due from related parties    10,228,263 10,244,459 
Investment in associate companies  45,169 51,630 
Financial assets at fair value through other comprehensive income   920,556 1,044,706 

Total Non – Current Assets  20,170,555 20,989,322 
    

Current Assets    
Lands held for sale   9,515,954 9,255,954 
Receivables and other assets   302,289 307,174 
Financial assets at fair value through profit or loss  1,552,946 1,661,259 
Checks under collection   280,000        - 

Cash and cash equivalents   565,196 24,110 

Total Current Assets  12,216,385 11,248,497 

Total Assets  32,386,940 32,237,819 
    

Equity and Liabilities    
Shareholder's Equity     
Paid – in capital  9,996,082 9,996,082 
Additional paid - in capital  2,397,733 2,397,733 
Statutory reserve  4,237,110 4,237,110 
Voluntary reserve  8,340,577 8,340,577 
Cumulative changes in fair value of financial assets  (897,868) (773,718) 
Retained earnings (losses)  227,028 (81,292) 

Net Shareholder’s Equity  24,300,662 24,116,492 
Non-controlling  interest  91,619 68,531 

Total Equity  24,392,281 24,185,023 
    

Liabilities     
Non – Current Liabilities    
Deferred revenues  387,011 387,011 
Amounts due to related parties    5,475,998 5,570,862 
Bank facilities – long term   912,835 1,082,225 

Total Non - Current Liabilities  6,775,844 7,040,098 
    

Current Liabilities     
Bank facilities – short term   250,000 130,000 

Payables and other liabilities   968,815 882,698 

Total Current Liabilities   1,218,815 1,012,698 

Total Liabilities   7,994,659 8,052,796 

Total Equity and Liabilities  32,386,940 32,237,819 

 

 

 

 “The accompanying notes from (1) to (5) are an integral part of these condensed interim consolidated financial statements and read with review report” 
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Arab East for Real Estate Investments 
Public Shareholding Company 

Interim consolidated statement of profit or loss for the nine months ended at 30 September 2020 (Unaudited) 

(In Jordanian Dinar) 

_____________________________________________________________________________________________________________ 

 
 For the three months ended For the nine months ended 

 30 September 
 2020 

30 September 
 2019 

30 September 
 2020 

30 September 
 2019 

Properties sales   150,000 2,526,010 1,290,321 2,976,010

Properties cost of sales (105,869) (2,094,390) (704,791) (2,257,533)

Gross Profit 44,131 431,620 585,530 718,477 

Changes in fair value of financial assets at fair value through profit or loss 8,885 (85,951) (108,313) (314,361) 

Company’s share from associate companies operations (439) 15,055 (1,480) 13,183

Administrative expenses (40,947) (39,620) (101,044) (95,434) 

Finance costs (25,476) (30,716) (80,609) (89,601) 

Net of other expenses  (7,236) (5,843) (15,935) (15,416) 

Profit (loss) for the period (21,082) 284,545 278,149 216,848

 

Attributable to : 

Shareholders of the Company (8,152) 413,007 308,320 363,006

Non - controlling interest  (12,930) (128,462) (30,171) (146,158)

 (21,082) 284,545 278,149 216,848

 

Basic and diluted earning (loss) per share (0.001) 0.041 0.031 0.036 

  

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

“The accompanying notes from (1) to (5) are an integral part of these condensed interim consolidated financial statements and read with review report” 
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Arab East for Real Estate Investments 
Public Shareholding Company 

Interim consolidated statement of comprehensive income for the nine months ended at 30 September 2020 (Unaudited) 
 

(In Jordanian Dinar) 
____________________________________________________________________________________________________________ 

 
 For the three months ended For the nine months ended 

 

30 September 
 2020 

30 September 
 2019 

30 September 
 2020 

30 September 
 2019 

     

Profit (loss) for the period  (21,082) 284,545 278,149 216,848 

Other comprehensive income:     

Changes in fair value of financial assets through other comprehensive income  (51,646) (59,558) (124,150) (150,293) 

Total comprehensive income for the period  (72,728) 224,987 153,999 66,555 

     

Attributable to :     

Shareholders of the Company (59,798) 353,449 184,170 212,713 

Non - controlling interest  (12,930) (128,462) (30,171) (146,158) 

 (72,728) 224,987 153,999 66,555 

 

 

 

 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
[ 

 
 

 
 
 

“The accompanying notes from (1) to (5) are an integral part of these condensed interim consolidated financial statements and read with review report” 
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Arab East for Real Estate Investments 
Public Shareholding Company 

Interim consolidated statement of changes in equity for the nine months ended at 30 September 2020 (Unaudited) 

 (In Jordanian Dinar) 

__________________________________________________________________________________________________________________________________________________________ 

 

Paid - in Additional Paid -  Reserves
Cumulative  

changes 
 

Retained 
Net 

shareholder’s 
Non-

controlling 
 

Total  
 capital in capital Statutory Voluntary In fair value earnings equity interest Equity 

          

Balance at 1 January 2020 9,996,082 2,397,733 4,237,110 8,340,577 (773,718) (81,292) 24,116,492 68,531 24,185,023

Non - controlling interest - - - - - -  -  53,259 53,259 

Total comprehensive income for the period - - - - (124,150)  308,320 184,170 (30,171) 153,999 

Balance at 30 September 2020 9,996,082 2,397,733 4,237,110 8,340,577 (897,868) 227,028 24,300,662 91,619 24,392,281

          

          

Balance at 1 January 2019 9,996,082 2,397,733 4,211,707 8,340,577 (653,418) (309,923) 23,982,758 489,341 24,472,099

Non - controlling interest - - - - - - - (278,954) (278,954) 

Total comprehensive income for the period - - - - (150,293) 363,006 212,713 (146,158) 66,555 

Balance at 30 September 2019 9,996,082 2,397,733 4,211,707 8,340,577 (803,711) 53,083 24,195,471 64,229 24,259,700

 

 

 

 

 

 

 

“The accompanying notes from (1) to (5) are an integral part of these condensed interim consolidated financial statements and read with review report” 
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Arab East for Real Estate Investments 
Public Shareholding Company 

Interim consolidated statement of cash flows for the nine months ended at 30 September 2020 (Unaudited) 

 
(In Jordanian Dinar) 

______________________________________________________________________________________________________ 
 

30 September 
 2020 

30 September 
 2019 

Operating Activities 

Profit for the period  278,149 216,848 

Changes in fair value of financial assets at fair value through profit or loss  108,313 314,361 

Company’s share from associate companies operations 1,480 (13,183) 

Profit on sale of lands (585,530) (718,477) 
  

Changes in Working Capital    

Lands held for sale (260,000) (4,369) 

Checks under collection (280,000) - 

Receivables and other assets 4,885 10,576 

Payables and other liabilities  86,117 (2,307,649) 

Net cash flows used in operating activities (646,586) (2,501,893) 

Investing Activities 

Investment properties  1,257,490 2,893,538 

Financing Activities 

Bank facilities  (49,390) (41,172) 

Amounts due from /to related parties   (20,428) (331,869) 

Net cash flows used in financing activities (69,818) (373,041) 

Changes in cash and cash equivalents  541,086 18,604 

Cash and cash equivalents, beginning of year 24,110 39,375 

Cash and cash equivalents, end of period 565,196 57,979 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

 
 
 

“The accompanying notes from (1) to (5) are an integral part of these condensed interim consolidated financial statements and read with review report” 
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Arab East for Real Estate Investments 
Public Shareholding Company 

Notes to the condensed interim consolidated financial statements (Unaudited) 
30 September 2020 

 
(In Jordanian Dinar) 

________________________________________________________________________________________________________________________________________________________________________ 

 
 

1  .   General 

Arab East for Real Estate Investments Company PLC was established on 16 February 2004 as a Public 
Shareholding Company and registered at the Ministry of Trade and Industry under number (348). The 
Company head office is in the Hashemite Kingdom of Jordan. The Company's main objective is exercising all 
real estate investment activities. 
  
The Company stocks are listed in Amman Stock Exchange – Jordan. 
 

The accompanying condensed interim consolidated financial statements are consolidated with the parent's 
Company interim consolidated financial statements (Real Estate Development Company PLC) which owns 
(69.55%) of the Company's shares. 

 
The condensed interim consolidated financial statements have been approved for issue by the Company’s 
Board of Directors on 19 October 2020. 

 
 
 

 
 
 

 

 
 

 
 
 

 
 

2  .   Summary of Significant Accounting Policies 

Basis of Preparation  

The condensed interim consolidated financial statements of the company have been prepared in accordance 

with IAS 34 Interim Financial Reporting. They do not include all of the information required in annual 
financial statements in accordance with IFRS, and should be read in conjunction with the financial statements 
of the Company for the year ended 31 December 2019.  
 
 

The condensed interim consolidated financial statements have been prepared on a historical cost basis except 
for investment securities, which have been measured at fair value. 
   

The condensed interim consolidated financial statements are presented in Jordanian Dinar which is the 
functional currency of the company. 

 

The accounting policies are consistent with those used in the previous year, except for the adoption of new 
and amended standards effective as at the beginning of the year. 

 

 
Principles of Consolidation 

The condensed interim consolidated financial statements comprise of the interim financial statements of the 
Company and its subsidiaries where the Company has the power to govern the financial and operating 
policies of the subsidiaries so as to obtain benefits from their activities. The financial statements of the 
subsidiaries are prepared for the same reporting year as the Company using consistent accounting policies. 
All balances, transactions, income, and expenses between the Company and its subsidiaries are eliminated. 
 

Subsidiaries are fully consolidated from the date of acquisition, being the date on which the Company 
obtains control, and continue to be consolidated until the date that such control ceases. 
 

The results of operations of the subsidiaries are consolidated in the interim consolidated statement of profit 
or loss from the acquisition date which is the date on which control over subsidiaries is transferred to the 
Company. The results of operation of the disposed subsidiaries are consolidated in the interim consolidated 
statement of profit or loss to the disposal date which is the date on which the Company loses control over the 
subsidiaries.  



Arab East for Real Estate Investments PLC 
Notes to the condensed interim consolidated financial statements (Unaudited) 
30 September 2020

- 9 - 

 

 

The following subsidiaries have been consolidated:  
 

Company  Ownership Paid capital  Activity   

Al Fanneyyah Lelmantojat Al Kharasaneyah LLC 50% 10,000 Real estate Investment 

Al - Molheq for Real Estate Investments LLC 74% 10,000 Real estate Investment 

Daret Amman for Housing Projects LLC 58% 10,000 Real estate Investment 

Noor Al Sharq for Real Estate Investments LLC 61% 10,000 Real estate Investment 

Dghaileeb for Real Estate Investments LLC 100% 10,000 Real estate Investment 

Asrar for Real Estate Investments LLC 100% 10,000 Real estate Investment 

Al - Ifsah for Real Estate Investments LLC 50% 10,000 Real estate Investment 

 

All of the above mentioned companies registered and operates inside of the Hashemite Kingdom of Jordan.  
 
 

Use of Estimates 

Preparation of the condensed interim consolidated financial statements and the application of accounting polices 
require the Company's management to estimate and assess some items affecting financial assets and liabilities and 
to disclose contingent liabilities. These estimates and assumptions also affect certain elements of the Company's 
assets, liabilities and provisions, and revenue and expenses, and require estimating and assessing the amounts 
and timing of future cash flows. The mentioned estimates and assumptions are based on multiple factors with 
varying degrees of assessment and uncertainty. Moreover, the actual results may differ from the estimates due to 
the changes resulting from the conditions and circumstances of those estimates in the future. 

Management believes that the estimates are reasonable and are as follows: 
 
 
 
 

- Management reviews periodically the tangible assets in order to assess the depreciation for the year based on 
the useful life and future economic benefits. Any impairment is taken to the interim consolidated statement of 
profit or loss. 

 

 
 

- The measurement of impairment losses under IFRS 9 requires judgment, in particular, the estimation of the 
amount and timing of future cash flows and collateral values when determining impairment losses and the 
assessment of a significant increase in credit risk. These estimates are driven by a number of factors, changes in 
which can result in different levels of allowances. Elements of the expected credit loss model that are considered 
accounting judgments and estimates include Probability of default (PD), Loss given default (LGD) and Exposure 
at default (EAD). 

 

 

3  .   Tax Status 
  

- The Company has settled its tax liability with Income Tax Department up to the year ended 2014. 

- The income tax department has reviewed the company’s records for the year 2015, and no final decision 
has been made yet. 

- The income tax returns for the years 2016, 2017, 2018 and 2019 has been filed with the Income Tax 
Department but the Department has not reviewed the Company’s records till the date of this report. 

- No income tax provision have been taken on the Company's results of operations for the nine months 
ended at 30 September 2020 as the Company’s expenses exceeded it’s taxable revenues. 

 
  



Arab East for Real Estate Investments PLC 
Notes to the condensed interim consolidated financial statements (Unaudited) 
30 September 2020

- 10 - 

 

4  .   Fair Value of Financial instruments 
 

The fair values of the financial assets and liabilities are not materially different from their carrying values as 
most of these items are either short-term in nature or re-priced frequently. 
 

Financial assets and financial liabilities measured at fair value in the consolidated interim statement of 
financial position are grouped into three levels of a fair value hierarchy. The three levels are defined based 
on the observe ability of significant inputs to the measurement, as follows: 
 

 Level 1: quoted prices (unadjusted) in active markets for identical assets or liabilities. 
 Level 2: inputs other than quoted prices included within level 1 that are observable for the asset or liability, 

either directly or indirectly. 
 Level 3: unobservable inputs for the asset or liability. 

 

 
 

30 September 2020 Level 1 Level 2 Level 3 Total 

     

Financial assets at fair value through statement of profit or loss 1,552,946 - - 1,552,946 

Financial assets at fair value through other comprehensive income 920,556 - - 920,556 

 2,473,502 - - 2,473,502 

 
31 December 2019 Level 1 Level 2 Level 3 Total 

     

Financial assets at fair value through profit or loss 1,661,259 - - 1,661,259 

Financial assets at fair value through other comprehensive income 1,044,706 - - 1,044,706 

 2,705,965 - - 2,705,965 

 
 

5  .   The Impact of the New Corona Pandemic (Covid-19) 
The outbreak of the new Corona virus (Covid-19) at the beginning of 2020 caused a global economic crisis 
and disrupted many companies and economic activities, which would negatively affect the consolidated 
financial position of the Company, the results of its operations and its cash flows, and given that the situation 
is changing and rapidly developing, the Company's management is unable to determine the likely impact of 
this outbreak on the Company's interim consolidated financial statements at this stage. 

 


	00000001



